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Eijsden-Margraten: _ 10 oktober 2023 

Onderwerp: Artikel 36 antwoorden rekenkamer Grip op projecten 

Geachte N (geanonimiseerd)

Op 11 september jl. hebben wij artikel 36 vragen ontvangen betreffende het rekenkamer 

rapport Grip op projecten. Wij zullen hieronder uw vragen beantwoorden. 

° Communicatie en burgerparticipatie gebeuren veel op operationeel niveau, maar is 

nog niet ingebed op strategisch niveau. Welke concrete stappen gaat het college 

hierin ondernemen, behalve dat per 1 augustus een nieuwe medewerker op het 

gebied van participatie is gestart? 

Het rapport van de rekenkamer laat zien dat het ruimte geven aan en organiseren 

van burgerparticipatie door de betrokken project- en beleidsmedewerkers n 

voldoende mate wordt opgepakt in Eijsden Margraten. Waar deze burgerparticipatie 

nu soms nog wordt georganiseerd gaandeweg de uitvoering van een project, is het 

doel hier standaard voor de start van een project een plan voor op te stellen, 

waardoor de zeggenschap en betrokkenheid van inwoners bij beleid en uitvoering 

wordt gewaarborgd. 

Per 1 augustus is de adviseur burgerparticipatie gestart. Zijn taak is tweeledig en 

omvat: 

- _ het stimuleren, 

burgerparticipatie 

- _ het implementeren van methodieken voor burgerparticipatie passend bij het 

betreffende beleidsveld 

  Sren, ondersteunen en beter zichtbaar maken van 

Ten aanzien van de eerste taak worden de eerste stappen reeds gezet. Ten aanzien 

van de tweede taak wordt, in afstemming met de raadswerkgroep burgerparticipatie 

een afwegingskader burgerparticipatie als levende’ [eidraad voor alle toekomstige 

projecten opgesteld. 
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BLOESEM VAN HET ZUIDEN 

Op welke (realistische en haalbare) termijn verwacht het college een leidraad met 

richtlijnen projectmatig werken klaar te hebben en daadwerkelijk in werking te kunnen 

treden? 

Onderdeel van het organisatieontwikkeling is dat in 2024 een ontwikkeltraject rondom 

opgavegericht werken plaatsvindt. In dat kader zal in de eerste helft van 2024 een 

leidraad rondom projectmatig werken nader uitgewerkt worden. 

Wordt er per direct gekeken welke projecten afgesloten kunnen worden en wordt 

daar dan ook direct op geëvalueerd? 

Projecten beschikken vaak over een krediet als projectbudget. Het afsluiten van 

kredieten is in de door de raad vastgestelde nota waarderen en afschrijven geregeld. 

In hoofdstuk 4 staat de procedure beschreven hoe om te gaan met 

investeringskredieten. De tekst luidt: 

“kredieten worden afgesloten door middel van een kredietrapportage, voorzien van 

een nacalculatie, aangeboden aan het college. Indien bij de afsluiting een over- of 

onderschrijding van het krediet heeft plaatsgevonden, wordt hierover verantwoording 

afgelegd conform de in de financiële verordening genoemde criteria in artikel 9. Bij 

een onderschrijding van het krediet vloeit het restant in eerste instantie terug naar de 

algemene middelen tenzij het krediet gedekt wordt uit een afzonderlijke reserve, dan 

dient het voordeel hierin terug te vloeien. Bij investeringskredieten volgend uit het 

meerjareninvesteringsplan (MIP) wegen blijft de onderschrijding van het krediet 

beschikbaar voor het MIP.” De praktijk leert dat deze stelregel niet aljd tijdig wordt 

toegepast. Hier zal vanuit concerncontrol nader op gestuurd gaan worden. 

Daarnaast wordt in de jaarrekening steeds een overzicht opgenomen van de 

geopende kredieten en de stand van zaken (financieel) per einde jaar. 

Bij nieuwe projecten zullen wij bij aanvang aangeven op welke manier geëvalueerd 

gaat worden. 

Er wordt geadviseerd om een betere informatievoorziening in te richten van het 

college naar de raad. Wanneer gaat het college hiermee aan de slag en is het 

college van plan om de raad, of een afvaardiging daarvan, mee te nemen om zo 

gezamenlijk tot een goed werkend systeem te komen? Zo ja, op welke concrete 

termijn kunnen wij een dergelijke afspraak verwachten? 

De rekenkamer stelt dat de informatievoorziening over grote projecten vanuit het 

college naar de raad beter gestructureerd kan worden, zodat de raad de voortgang 

en het behalen van doelstellingen van een project kan volgen. Het college is hiermee 

volgens de rekenkamer al goed op weg door het aanbieden van kwartaalrapportages 

over projecten in het MIP en in het sociale Domein. 

Aanvullend kan gemeld worden dat de raad middels RIB's periodiek geïnformeerd 

wordt over diverse ontwikkelingen. Voor grotere ontwikkelingen wordt de raad 

doorgaans in raadsbijeenkomsten geïnformeerd. Ook zijn er overleggremia waarin de 

raad vertegenwoordigd is en de raad actief betrokken wordt bij specifieke 

ontwikkelingen. Via de raadswerkgroep burgerparticipatie zal verkend worden op 
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welke wijze de informatievoorziening over grote projecten nadere aanscherping 

verdient. 

En dan nog een laatste vraag als we kijken naar het tijdspad: het heeft zo’n 2 

maanden geduurd voordat het college met een reactie richting de Rekenkamer i 

gekomen. Het duurde 1,5 maand voordat het voor het eerst in het college werd 

besproken. Kan het college aangeven wat de reden is van deze vertraagde reactie? 

Op 2 maart 2023 is het rapport van de rekenkamer ontvangen. Vervolgens is het 

rapport behandeld in het MT (6 maart 2023) waarna dit op 18 april 2023 in het 

College is behandeld. Na besluitvorming n het College is de reactiebrief opgesteld, 

die de rekenkamer op 1 mei heeft ontvangen. Behandeling van het rapport, inclusief 

aanbevelingen, heeft in aanwezigheid van de nieuwe burgemeester plaatsgevonden. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Eijsden-Margraten, 

De gemeentesecretaris, _ De burgemeester, 

  (geanonimiseerd)

BM.A.G. Gerits MMAP. krijnen (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)
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